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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Rogán Antal, Miniszterelnöki Kabinetirodát vezető 
miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit hoznak fel mentségükre az illegális gumilerakatok 
kapcsán?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
A Miniszterelnöki Kabinetiroda helyettes államtitkárának, Benkő Tamásnak a testvére az elmúlt
években több tízezer köbméter használt gumiabroncsot szórt le az ország több pontján, Lentiben
(Zala  megyében),  Sorkifaludon  és  Nagykölkeden  (Vas  megyében)  és  Devecseren  (Veszprém
megyében).
 
A  körülményekből  teljesen  nyilvánvalóvá  válik,  hogy  mindezt  politikai  hátszéllel  tette.  A
nagykölkediek többször kihívták rá a rendőrséget, de volt, amikor nem sikerült időben odaérni, volt,
amikor bementek, de nem csináltak semmit.
 
Lenti  fideszes  polgármestere  közölte  a  nagy  nyilvánossággal,  hogy  ők  2020-ban  ellenőrzést
végeztek, és felfüggesztették a használt gumiabroncsok felhalmozását. Csakhogy a telepen nem egy
olyan gumi található, amelyen 2021-es osztrák semlegesítési dátum van, azaz bőven az állítólagos
felfüggesztés után vitték oda őket. Vagy a polgármester hazudik, vagy Benkő Tamás testvére érzi
úgy, hogy rá nem vonatkoznak a szabályok, ezt is megteheti.
 
Amit szintén megtehet, hogy miután kirobban a botrány, bejárják a médiát a gumihegyekről készült
felvételek, és a Lenti laktanyát úgy lezárják, hogy még a volt katonák sem tarthatták meg az éves
találkozójukat, a gumirakodáshoz használt sok tonnás munkagép szőrén-szálán eltűnik. Nyáron, az
első látogatásomnál még ott volt, szeptemberben, a teljes lezárás után már nem. Mert ugye Benkő
Tamás testvére ezt is megteheti.



 
A politikai hátszél tehát teljesen nyilvánvaló, ezzel pedig a kormány felelőssége is. A kérdésem,
hogy mit  hoznak fel  mentségükre az eset kapcsán, és nem csak én,  hanem Lenti,  Nagykölked,
Sorkifalud és Devecser polgárai is ezt kérdezik?
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